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Elistvere loomapargis 
tähistati sõbrapäeva

Aasta algus J. V. Veski 
nim Maarja Põhikoolis

Jaanuar oli Maarja põhikoolis lugemiskuu. Külastati 
külaraamatukogu, kus raamatukoguhoidja Kaie Põdra 
tutvustas õpilastele nii hästi vanu lasteraamatuid kui 
ka alles ilmunuid.

26. jaanuaril osalesid 1.–5. klassi õpilased RMK Elist-
vere Looduskeskuse õppepäeval, kus käsitleti loodushoiu 
ja taaskasutuse teemat ning sai teha ringkäigu ka talvises 
loomapargis.

30. jaanuaril said lapsed vaadata Eesti lasteteatri 
etendust “Loomad liikluses”. 

Veebruar tuli suure pakasega ja tänu sellele said 
õpilased kolmel päeval külmapühasid pidada. Õnneks 
ei püsinud külmad ilmad kaua ja nii saame kavandatud 
üritused ikka läbi viia.

1. veebruaril osalesid meie kooli kaks õpilast maakond-
likul etlejate konkursil, kus 7. klassi õpilane Ly Liblikas 
saavutas 7.–9. klasside arvestuses esikoha. Edasi minnak-
se üleriigilisele konkursile. Nii et hoiame pöialt.

“Euroopa 112” päeva raames rääkisid klassijuhatajad 
õpilastele turvalisest käitumisest ja käitumisest õnnetus-
te korral. Samuti meisterdasid õpilased kooli juurde raja-
tava liuvälja äärde suure lumest hädaabinumbri 112.

7.–14. veebruaril on koolis sõbranädal. Sel ajal meis-
terdame sõpradele kaarte ja kingitusi, joonistame ja 
kirjutame oma sõpradest. Sõbrapäeval, 14. veebruaril on 
avatud ka sõbrapostkast.

Vastlapäeva tähistame  21. veebruaril Laiuse mäel 
kelgutamisega.

20.–23. veebruaril on ajaloonädal, mis lõpeb 5.– 9. 
klasside ajaloo-olümpiaadiga.

23. veebruaril toimub koolis vabariigi aastapäeva 
aktus.

Kersti Kont
J. V. Veski nim Maarja Põhikooli õppealajuhataja

Elistvere loomapargil 
on traditsiooniks saanud 
sõbrapäeva puhul endale 
sõpru külla kutsuda. Nii ka 
sellel aastal. Peale sõprade 
kutsusime külla ka maail-
mas veidi ringi rännanud 
ja mitmetes välismaa looma-
aedades töötanud loomaars-
ti Aleksander Semjonovi. 

Kuna külmataat oli suu-
rema külma selleks päevaks 
kuhugi kaugemale saatnud, 
saime meiegi oma üritust 
traditsioonilise loomapargi 
ringiga alustada. Vaatasime 

enamiku meie asukatest 
üle, kuulasime Aleksandri 
juttu ja saime pea iga looma 
kohta teada midagi uut, 
põnevat või üllatavat. Kui 
tuul oli meie põsed kenasti 
punaseks teinud ja veidi 
kipitama pannud, läksime 
looduskeskusesse sisse.

Looduskeskuses ootas 
kuum taimetee ja veidi 
näksimist. Pärast väikest 
kosutust saime Aleksandri 
ettekande abil rännata kau-
gele Aafrikasse, näha pilti-
del sealset loodust, loomi ja 

loomaarstide tegevust rah-
vusparkides. Nimelt on ka 
Aleksander ise käinud seal 
loomi ravimas ning tema 
jutt sellest oli väga haarav 
ja värvikas. Kuulsime ja 
nägime palju põnevat.

Ürituse lõpuks sai ka 
meisterdada, seekord oli 
päevateemaks sõbrapäeva 
sümbol – süda. Neid võis 
siis valmistada kas endale 
või siis eelolevat sõbrapäeva 
silmas pidades kinkimiseks 
sõbrale. Meisterdamise või-
malust kasutati usinasti ja 

valmis palju ilusaid süda-
meid. 

Päev oli rahvarohke ja 
rõõmus, millest võib järel-
dada, et sõpru meil on ja 
see on tore.

Olete kõik ikka oodatud 
külastama meie loomaparki 
ning osalema looduskeskuse 
üritustel ja meisterdamis-
päevadel. 

elle Mäerand
looduskeskuse juht

Juula külaselts  valis 
aasta algul enda logo 
kõrvale ka tunnuslause, 
et  end rohkem määrat-
leda ning oma missioo-
ne täpsustada.

Konkurss osutus väga 
tasavägiseks. Kandidaadid 
olid:

JUULA –
1) väike, aga tubli (kogus 

2 p);
2) kodu voorte vahel 

(kogus 4p);
3) silmale ilu, vaimule 

värskus (kogus 4p);
4) Jõgevamaa jõhvikas 

(kogus 5p);
5) Vooremaa valguskiir 

(kogus 2 p).
Jõhvika all mõtleme 

äärmiselt tervislikku ja 
maitsvat, erksavärvilist 
ja meeldejääva maitsega 
väikest marja, mis kasvab 

Vooremaa soodes (kaasa 
arvatud meie küla territoo-
riumile jäävas Lavasoos). 
Kaugelt ei paista ta kuigi-
võrd silma, kuid kui lähe-
malt vaadata, siis eristub 
ta tugevalt muust loodusest 
ning kui teda ka tundma 
õppida, siis tema värskus, 
elujõulisus ning ilu jäävad 
kauaks meelde.

eneli KaasiK
Juula küla maine mentor 
(ka külavanem sai endale 

üksiti slogani)

Juula küla sai oma slogani
Sõbrapäev Tabivere 
gümnaasiumis

14. veebruaril tähistati koolis sõbrapäeva. Igal vahe-
tunnil toimusid erinevad võistlused, päeva lõpuks selgus 
tublim tüdruk,  keda autasustati krooniga – Valentina  
– ja vapraim poiss, keda autasustati uhke kaabuga 
– Valentin.

Sõbrapäeva Valentini ja Valentina valimiste võistlejad võistlushoos.
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Vallavolikogus

Tabivere Vallavolikogu 7. koosseisu 26. istung toimus 24. jaanuaril 2012
Päevakorras oli:
1. Maa sihtotstarbe mää-

ramine.
Otsustati määrata rii-

gi omandisse taotletavate 
Pikknurme metskond 90, 
Pikknurme metskond 91 ja 
Pikknurme metskond 92 
katastriüksuste maa sihtots-
tarbeks maatulundusmaa. 

2. Tabivere valla 2012. 
aasta eelarve esimene luge-
mine.

Toimus Tabivere valla 
2012. aasta eelarve esimene 
lugemine. Tabivere Vallava-
litsus on eelarve esimeseks 
lugemiseks esitanud valla-
volikogule eelarveprojekti 
tulude ja kulude tasakaalus  
1 959 113 eurot koos seletus-
kirjaga. Pearaamatupidaja 
Vaike Uus andis selgitusi 
eelarve eelnõu kohta.

Parandusi eelarve pro-
jekti istungi ajal ei tehtud. 
Lepiti kokku, et kõik muu-
datusettepanekud esitatakse 

vallavalitsusele kirjalikult 
1. veebruariks, näidates ära 
konkreetselt kuluartiklid, kus 
soovitakse muudatusi teha 
ning mille arvelt neid muuda-
tusi oleks võimalik teha.

3. Sõiduki Audi A6 väl-
jaostmine ning volituse and-
mine lepingu sõlmimiseks 
ja sõiduki ümberregistreeri-
miseks.

Otsustati sõiduauto Audi 
A6 jääkväärtusega Tabivere 
Vallavalitsusele välja osta 
ning vallavanemat volitati 
sõlmima leping ja vormista-
ma ARK-is sõiduki ümberre-
gistreerimine.

4. Informatsioon hari-
dusvõrgu korrastamisest 
Jõgevamaal.

Aare Aunap andis ülevaa-
te Jõgevamaa Omavalitsuste 
Liidus arutusel olnud hari-
dusvõrgu korrastamisest. 
Ministeeriumi poolt on välja 
töötatud haridusvõrgu üm-
berkorraldamise kava, kuid 

ei ole veel otsustatud, kui 
kiiresti seda tehakse. Tahe-
takse teada omavalitsuste 
arvamusi ning seejärel lõplik 
otsus teha. Ministeeriumi et-
tepanek on, et gümnaasiumis 
peaks olema 3 paralleelklassi 
kokku 250 õpilasega. Ettepa-
nek on tehtud, et gümnaasiu-
mis alla 25 õpilasega klassid 
jäetakse pearahata. OVL 
ettepanek oleks, et Tabivere 
vald peaks Tabivere Gümnaa-
siumis gümnaasiumiosa juba 
septembrist kinni panema. 
Puurmani on juba oma otsuse 
teinud. Jõgevale jääks riigi-
gümnaasium. Põltsamaal ja 
Palamusel, arvestades nende 
asukoha eripära, jääks güm-
naasium alles. 

5. Vallavanema ja voliko-
gu esimehe ametiülesannete 
täitmisest.

Arthur Vaher pöördus 
vallavanema ja volikogu esi-
mehe poole küsimustega, mil-
lele tema ise ei osanud tema 

poole pöördunud kodanikele 
vastata. Küsimused puudu-
tasid vallavanema, volikogu 
esimehe ja vallatöötajate töö-
ülesandeid, lumetõrjetööde 
lepingute sõlmimist, Tabivere 
Gümnaasiumi direktori ja 
valla kantseleispetsialisti 
ametikoha täitmiseks kon-
kursside läbiviimist. Vallava-
nem ja volikogu esimees vas-
tasid esitatud küsimustele.

6. Lastevanemate osa-
lustasu määra kehtestamine 
koolieelsete lasteasutuste 
kulude katmisel.

Otsustati kehtestada ala-
tes 1. jaanuarist 2012 lasteva-
nemate poolt lasteaia õppeva-
hendite kulude katmise osaks 
10 eurot kuus lapse kohta 
senise 9,57 euro asemel.

Järgmine tabivere Val-
lavolikogu istung toimub 
21. veebruaril 2012 algu-
sega kell 16.00 tabivere 
vallamajas.

Maaelu Arengu Euroopa
Põllumajandusfond:

Euroopa investeeringud
maapiirkondadesse

Tabivere Vallavalitsuse projekti 
„Individuaalne nõuanne terve aasta meie õuel – 
tule küsi ja saadki vastuse!“ raames tegutsev liikuv 
nõustaja Sirje Simmo teavitab!

Käesoleva projekti  tasuta nõustamistundide kaasabil sai 
koostatud detsembris 2011 kolmele ettevõtjale taotlus 
Leaderi programmi. Neist kahele määrati toetus. 

Aprillis avaneb toetusmeede põllumajandussaaduste 
töötlejatele (30.04–14.05)!
Ootan teie tegevuste ideid telefonil 5330 4792 
(kuni 19.00-ni iga päev k.a nädalavahetusel) 
või e-mailile sirje.simmo@emu.ee.

NB! Veel on tasuta nõustamistunde! Huviline, kiirusta!

Aare Aunap
vallavanem

Veebruar on eestlasele olnud eestluse ja omariikluse 
mõttes märkimist vääriv kuu. Oli ju veebruar just meie 
iseseisvuse deklareerimise ja iseseisva riigi tekkimise 
kuu ning just veebruaris jõudis lõpule selle noore riigi 
esimene tõsisem tuleproov, mis lõppes meile võiduga ja 
tipnes Tartu rahuleppega. Lisaks neile on kalendris kirjas 
mitmed eesti rahvakalendri tähtpäevad, millest ehk 
tuntumad küünlapäev ja vastlapäev. Uue aja trende jär-
gides on traditsiooniliseks muutunud ka sõbrapäev.

Veebruaris 2012 võime öelda, et halvim on möödas 
ning riigi majandus hakkab jälle tasapisi tõusuteed 
käima. Majandusraskused ei jätnud puudutamata 
ka Tabivere valla ettevõtteid, kuid pankrottidest me 
oma valla puhul rääkida ei saa ning see teeb rõõmu. 
Tänan selle eest kõiki valla ettevõtjaid. Tänan ka kõiki 
vallaelanikke, et te pole läinud võõrsile õnne otsima, 
vaid oleme koos püüdnud aidata oma riigil raskest 
olukorrast välja tulla.

Tegelikult ongi nii, et parema äraelamise nimel töö-
tavad meie inimesed palju, sageli üle oma võimete. Töö 
mahtu ei saa aga lõputult suurendada. Kui tahame pare-
maid tulemusi saavutada, peame otsima uusi lahendusi 
nii praeguste kui ka tulevaste töötajate haridustaseme 
tõstmiseks ja väärtushinnangute muutmiseks. Ent sa-
mavõrra vajab hariduselu stabiilsust. Seda vajavad nii 
õpilased kui ka õpetajad, kes ei saa käed rüpes oodata, 
kuni Eesti riik ükskord valmis saab.

Oleme osaks Euroopast, aga me ei tohi unustada 
ka oma koduõue.

Eesti kodu on alati kasvatanud lapsi üldinimlikest 
väärtustest lähtudes.  Ausus, hoolivus, õiglus ja lugupi-
damine enda ja teiste vastu on olnud eelnevate inimpõl-
vede kasvatuse alustala. Jätkame seda! Oleme ise oma 
lastele eeskujuks, kasvatame lapsi nii sõna kui ka teoga! 
Kodu puhtad põhimõtted aitavad uutel põlvkondadel 
kujuneda eetilisteks Eesti Vabariigi kodanikeks. Just 
Eesti kodu on see, kust saabki see haridus alguse.

Igaühel meist lasub kohustus muuta oma riik, oma 
kodukoht paremaks, teha natuke rohkem, kui peab. 
Usun, et kunagi saame öelda: me elame Eestis, kus ei 
pea kogu aeg raha ja toimetulemise peale mõtlema, kus 
on säilinud elu ka maakohtades ja inimesed on sallivad, 
rahul ja õnnelikud.

Õnnitlen kõiki Eesti Vabariigi aastapäeval!

AAre AunAp
vallavanem

riigikogu liikme man-
daadi on Kajar lember 
saanud küll oma sünni-
maakonnast saaremaalt, 
Hiiumaalt ja läänemaalt. 
Üle-eestiliste teemade 
kõrval lähevad ettevõt-
jast poliitikule igati kor-
da ka rõõmud ja mured 
tabivere vallas. selles 
piirkonnas on ta ju juh-
tinud vallavolikogu ning 
edendab nüüd Kaiaveres 
turismi- ja puhkeettevõ-
tet Vudila Mängumaa. 
Kuigi praegusel ajal on 
selles paigas rohkem 
rahu ja vaikust kui turis-
mihooajal, pole Vudila 
siiski päriselt talveunes. 
Varsti võib sinna aga 
lausa kalale tulla. 

Kolm olulisemat pai-
ka teie praegustes töödes 
ja tegemistes on tallinn. 
täpsemalt toompea, saa-
remaa ja tabivere vald, 
konkreetsemalt Kaiavere 
ja Vudila. Kuidas järjestak-
site need kohad enda jaoks 
tähtsuse järjekorras?

„Tähtsuse järgi on neid 
küll väga keeruline järjesta-
da, sest igal kohal on oma-
moodi tähtsus. Kui vaadata 
tänast panustamist ja konk-
reetses kohas viibitud aega, 
siis tuleb tunnistada, et Tal-
linn võidab konkurentsitult. 
Järgneb Tabivere vald ning 
Saaremaa, kus käin küll sa-
gedasti, kuid kohapeal väga 
pikalt ei ole. Vudilas olen pea 
igal nädalavahetusel mõnda 
aega, sest ega sellest kohast 
ei oska kaua eemal olla.“ 

esindate riigikogus 
saare-, Hiiu- ja lääne-
maad. Kuivõrd pöörduvad 
aga tabivere valla inime-
sed teie kui saadiku poole 
oma murede ja ettepane-
kutega? Mis valdkonnad 
selle kandi rahvale kõige 
pakilisemad tunduvad?

„Eks suhtlemist tuleb 
ikka ette ja kuna sotsidel 

on Jõgevamaa üks kahest 
maakonnast, kus otseselt 
n-ö oma maakonna saadikut 
valitud pole, siis tuleb mul 
ka siinsete asjadega tegeleda. 
Mul on mandaat küll mujalt, 
aga sissekirjutus on Kaiave-
res ja eks neid muresidki ja 
rõõme tuleb kahe maakonna 
vahel jagada. Püüan vallas 
ikka kaasa aidata suuremate 
murede lahendamisel, olgu 
selleks siis koolihoonete re-
montimisvajadused või inves-
teeringud teede remondiks, 
aga eks ette tuleb ka tegele-
mist väiksemate probleemide 
lahendamisega.“ 

Missugune on talvine 
Vudila mängumaa? ega 
ometi mitte talveunes?

„Eks talvel ole ikka ra-
hulikum ning Vudila jõuab 
ka talveund näha ja tule-
vikuplaane haududa, kuid 
päris unne siiski ei saa jääda. 
Lisaks sellele, et detsembris 
väisas meie jõulumaad taas 
üle 2000 külastaja, on meil 

käsil pidev ehitustöö. Kuni 
külmadeni käis kibe bas-
seini ehitamine, mis peab 
suvehooajaks valmis saama. 
Praegu tehakse päris suuri 
ümberkorraldusi nn suures 
mängutoas ehk Vuti bist-
roomaja teisel korrusel, kus 
sisemise mängumaa ruumid 
saavad korraliku siseviimist-
luse ning hooaja alguseks ka 
rohkelt uusi atraktsioone. 

Kõige suurem korraldus-
lik töö käib muidugi suure 
talvise perepäeva Vudila 
Hõbekala 2012 ettevalmista-
misega, mis saab sel aastal 
teoks 25. veebruaril. See on 
üritus, kuhu on kindlasti oo-
datud nii kalapüügihuvilised 
kui ka muidu lustijad. Usun, 
et tegevust leidub kõigile, nii 
pisikestele kui ka suurtele. 
Hõbekala kohta leiate infot 
meie kodulehelt ja Faceboo-
kist.“

t u r i s m i o b j e k t i d e -
ga on vahel nii, et need 
tõmbavad ligi kaugemalt 

tulijaid, kuid koduvalla 
inimesed võtavad neid 
kuidagi iseenesest mõis-
tetavalt. asjaga ollakse 
justkui harjunud. Kas 
nõustute selle mõttekäigu-
ga? Kui jah, kuidas saaks 
Vudilat tabivere valla 
rahvale veelgi lähedase-
maks teha?

„Arvan, et see ei ole päris 
nii. Koduvalla rahvas on Vu-
dila hästi omaks võtnud ja 
paljud külastavad seda kor-
duvalt. Arendame mõtteid, 
et teha korduvkülastajatele 
ka erisoodustus, ning usun, 
et siis on huvi veelgi suurem. 
Selge on see, et seoses inves-
teeringutega veemaailma ja 
seeläbi ka hüppeliselt suure-
nevate püsikuludega peame 
ka meie oma piletihindu vas-
tavalt sellele korrigeerima, 
kuid ette võib öelda, et ega 
hooaja algus ilma soodus-
kampaaniata ei alga. Lisaks 
on Vudila panustanud kogu-
konna ja kohalike inimestega 
seotud üritusi ning eks seegi 

Kajar Lember räägib Vudila mängumaast ja ka 
mängudest poliitikas

TEADE
Tabivere Vallavalitsus müüb 

28. veebruaril kell 16.00 Tabivere vallamajas 
(volikogu istungite ruumis) avalikul suulisel 

enampakkumisel sõiduauto Audi 100. 
Alghind 200 eurot. Enampakkumisel 

osalemiseks registreerimine kuni 23. veebruar 
kella 14.00 telefonil 7766 940 või 

e-postiga: info@tabivere.ee.

Kajar koos Arturiga Jõgevamaa KOV juhtide võistlusel.
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Spordiinfo

30. novembril sõitsid 
J. V. Veski nim Maarja 
Põhikoolist Saksamaale 
Berliini neli õpilast: Kati-
Kadi Sõster, Margit Orma, 
Gerly Parm ja Moonika 
Lain. Nendega olid kaasas 
õpetajad Egle Lellep ja Ka-
rin Joasaar. Saksamaal elati 
sõpruskooli õpilaste pere-
des. Esimesel päeval käidi 
linnapea vastuvõtul, kus au-
tasustati meie sõpruskooli 
õpilasi 1000 euroga projekti 
„Hoia loodust!” võitmise 
eest. Meie õpilastele näidati 
Berliinis oldud aja jooksul 
kohalikke vaatamisväärsusi 
ja ka loomaaias sai käidud.  
Eelviimasel päeval viibiti 
jõuluturul. Ühise müügileti 
ääres müüsid omavalmista-
tud kaupa kõik Comeniuse 
projektis osalevate koolide 
esindajad. Meie kooli õpila-
sed kauplesid heegeldatud 
kuuseehete, maalitud küün-
laklaaside, pannilabidate ja 
võinugadega. 

Oli põnev reis ning Sak-

samaalt lahkuti 4. detsemb-
ril toredate mälestustega.

Vastukülaskäiku on oo-
data juba sel kevadel mais.

 Suvel lähevad aga meie 
kooli kuus õpilast Comeniuse 
projekti kaudu külla Austria 
sõpruskoolile.

MooniKa lain
Gerly ParM

7. klass

Reis Berliini

ole näide vastastikkusest 
märkamisest.“ 

sa Kalevipoja Koda 
huvi- ja projektijuhina 
asus tööle saaremaa tüd-
ruk Moonika Hunt. Kas 
fakt, et olete ka ise saare-
maa verd, võib tugevdada 
veelgi koostööd Vudila ja 
Kalevipoja koja vahel?

„Tuleb tunnistada, et ei 
ole sel teemal veel kokku 
juhtunud, kuid usun, et Saare 
vallas tegutseva saarlasega 
oleme ikka valmis koostööks. 
Olen alati seda meelt, et 
ühtegi suurt asja, olgu see 
siis poliitikas või ettevõtlu-
ses, ei tehta üksi, vaid ikka 
meeskonnatööna ning kui Jõ-
gevamaa ning laiemalt Lõu-
na-Eesti turismiettevõtjad 
tahavad edukad olla, tuleb 
väga palju ja tugevat koos-
tööd teha ning sellesse olen 
alati valmis panustama.“

olete eesti sotsiaal-
demokraatliku erakonna 
liige. Kas firmaomaniku 
ja ettevõtjana on teie 
mõtlemismaailm ka mõ-
neti teistsugune kui sama 
valdkonna inimesel, kes 
kuulub mõnda teise era-
konda?

„Kindlasti on igas era-
konnas inimesi, kes ühes 
valdkonnas mõtlevad ühte 
moodi ja mõnes teises vald-
konnas erinevalt, kuid sotsi-
desse koondunud inimestel, 
olenemata nende taustast, 
on kindlasti mure ühiskonna 
sidususe ja hoolivuse pärast. 
Usun, et sellist muret on 
parempoolset maailmavaa-
det esindavatel inimestel 
oluliselt vähem. Olles küll 
ise ka pigem ettevõtja, olen 
kindlasti seda meelt, et need, 
kellel on võimalik, tuleb ka 
ühiskonda rohkem panus-
tada. Minu sotsiaalse närvi 
kohaselt ei saa elada Eesti 
niigi üliliberaalses maailmas 
hundiseaduste järgi – need, 
kes ise endaga hakkama 
ei saa, neid meil justnagu 
polekski vaja. Ausalt öeldes 
see, et näiteks maainimene 
toetab riigikogu valimistel tä-
nasesse valitsuskoalitsiooni 
kuuluvaid erakondi, on mulle 

pehmelt öeldes arusaamatu. 
Kes neid päästekomandosid 
siis täna sulgeb ja omavalit-
suste tulubaasi nudib? Eks 
valitsusel ja ka nende valija-
tel oleks vastusteks vaja veidi 
peegli ees nõu pidada ja siis 
otsustada, kuidas edasi.“ 

olete olnud tabivere 
vallavolikogu esimees. 
Mida loete suuremateks 
kordaminekuteks tänase 
vallavolikogu ja vallava-
litsuse tegemistes ja mis 
võiks olla teisiti?

„Kindlasti on majandusli-
kus mõttes praegu keeruline 
ja tänasel valitsusel ning 
volikogul on tulnud rohkem 
tegeleda kulude kokkuhoiu 
ja kärbetega kui valla aren-
damisega. Sellistest nähta-
vatest investeeringuotsustest 
saab kindlasti heameelt tun-
da Tabivere aleviku tänavate 
korrastamisest ja tunnusta-
da saab neid ka selle eest, 
et on suudetud kaasa aidata 
paljude külaelu ja kogukonda 
puudutavate projektide ellu-
viimisele. Mida keerulisemad 
on ajad, seda enam on vaja 
leida üksmeel otsustes ja 
tegutsemises. Tahaks väga 
loota, et ühe laua taga suu-
detakse seista valla ühishu-
vide eest ja kellegi isiklikud 
ambitsioonid ei ähmasta 

kohaliku kogukonna asja 
ajamist.“ 

Kas otsus Palamuse 
päästekomando likvidee-
rimisest paneb mõtlema 
ka tabivere komando tu-
levikule, kuigi praegu jääb 
see üksus alles?

„Tagantjärele tark on ala-
ti hea olla, aga täna võib tões-
ti öelda, et uue päästedepoo 
ehitamise otsusega aastaid 
tagasi võin küll rahul olla. 
Kui tollane volikogu ei oleks 
julgenud teha kulukat, kuid 
tulevikku vaatavalt tänase 
komando ehitamise nimel 
tööd, oleks Tabiverest pääs-
teteenistus lahkunud juba 
ammu. Samuti olen kindel, 
et samas kohas asuks jätku-
valt tühjade aknaavadega ja 
suure korstnaga koloss, aga 
mitte tänapäevastele nõue-
tele vastav päästekeskus. 
Kahju on muidugi, et riigi 
kohustuste hulka kuuluvate 
kuludega peab vaatamata 

algsetele kokkulepetele siia-
ni tegelema omavalitsus. 
Olen jätkuvalt veendunud, 
et päeva lõpus on see vajalik 
objekt, mis lisaks reaalsetele 
töökohtadele tagab ka turva-
lisema keskkonna elanikele 
ja ettevõtetele.“ 

Mida soovite tabivere 
valla rahvale lähenevaks 
eesti iseseisvuspäevaks? 

„Austame oma riiki ja 
hoolime oma inimestest. Meie 
riik on nii väike ja iga elanik 
on väärtuslik. Kui me ise 
üksteist hoida ei oska, siis ega 
meil kellegi teise abile loota 
ka ei ole. Iseseisvaid riike, 
kus on vaid veidi üle miljoni 
elaniku, on maailmas vähe. 
Kui igapäevamured kipuvad 
üle pea kasvama, tasub siiski 
mõelda meie ajaloole ja sellele 
väärtusele, mis meie ümber 
siiski olemas on.“

Jaan luKas

Vudila jõulumaa pakkus tegemis- kui ka osalemisrõõmu nii suurtele kui ka väikestele.

Tublilt võistlesid Jar-
mo Andressoo ja Kristjan 
Rosenberg Eesti talvistel 
meistrivõistlustel kerge-
jõustikus.

 28.–29. jaanuaril Tal-
linnas Lasnamäe kerge-
jõustiku hallis toimunud 
Eesti juunioride ja noorsoo 
vanuseklassi üksikalade 
meistrivõistlustel võitis Jar-
mo hõbemedali juunioride 
vanuseklassi kuulitõukes 
tagajärjega 15.86. Kahjuks 
ei saanud nendel võistlus-
tel hüppeliigese minitrau-
ma tõttu osaleda Kristjan, 
seetõttu jäid kavandatud 
meistritiitlid kõrgus- ja tei-
vashüppes võitmata. Kaks 
nädalat hiljem vigastusest 

paranenuna startides noor-
te ja juunioride meistri-
võistlustel mitmevõistluses 
võitis Kristjan hõbemedali 
juunioride vanuseklassi 7-
võistluses 4926 punktiga. 
Sellel võistlusel parandas 
ta 71 punktiga isiklikku 
rekordit, mille   oli püsti-
tanud 7.–8. jaanuaril Balti 
maavõistlusel mitmevõist-
luses Lätis Kuldigas, kus 
ta saavutas teise koha. Uue 
isikliku rekordi püstitamisel 
olid tema üksikalade taga-
järjed järgmised: 60 m jooks 
– 7,62; kaugushüpe – 6.42; 
kuulitõuge – 12.75; kõrgus-
hüpe – 2.01; 60 m tõkkejooks 
– 9,08; teivashüpe – 4.42; 
1000 m jooks – 3.02,34. 

Karge pakaseline talve-
ilm 4. veebruari hommikul 
ei hirmutanud meie val-
la spordihuvilisi tulemast 
Maarja-Magdaleenasse, kus 
viidi läbi Tabivere valla VII 
talimängude II etapi võist-
lused koroonas, paarisvõrk-
pallis ja laskmises. 

Koroonaturniirist  võttis 
osa 12 mees- ja 10 naismän-
gijat. Meestest võitis esiko-
ha Erlend Kollom Vallava-
litsuse võistkonnast ning 
naistest Sirje Teesaar Maa-
rja-Magdaleena küla võist-
konnast. Võistkondlikult 
oli parim võistkond Maarja 
Magdaleena koosseisus Sirje 
Teesaar, Allar Aardevälja ja 
Friet Kool. Järgnesid Tabi-
vere gümnaasiumi ja MTÜ 
M.A.R.S.S. võistkonnad. 

Paarisvõrkpallis osales 8 
mees- ja 3 naispaari. Meestest 
olid paremad Riho Sepp ja Ste-
ven Meilus MTÜ M.A.R.S.S. 
võistkonnast ning naistest 
Mari Kipri ja Hedi Jõeveer 
Tabivere gümnaasiumi võist-
konnast. Võistkondliku ala-
võidu paarisvõrkpallis, kus 
läksid arvesse kahe parema 
paari kohapunktid, saavutas 
MTÜ M.A.R.S.S. võistkond. 
Järgnesid Tabivere gümnaa-
siumi ja Maarja-Magdaleena 
küla võistkonnad.

Laskmises olid täpsemad 
meestest Priit Raudsepp 
Äksi Puhkemaja võistkon-
nast 47 silmaga ning nais-
test Piret Siivelt 39 silma-
ga Tabivere gümnaasiumi 
võistkonnast. Võistkondliku 
paremusjärjestuse määra-
sid kolme parema laskuri 
tulemused, kus esikoha 
saavutas Maarja-Magda-

leena võistkond koosseisus 
Ivo Romet, Aare Kont ja 
Tambet Luha. Järgnesid 
Äksi Puhkemaja ja Koogi 
küla võistkonnad.

Võistkondlikus arvestu-
ses pärast kahte etappi ja 
kuut ala (sisekergejõustik, 
kabe, lauatennis, koroona, 
paarisvõrkpall ja laskmine) 
suurendas Tabivere güm-
naasiumi võistkond veelgi 
oma juhtpositsiooni ning 
on kogunud 66 punkti. Nad 
edestavad  pärast avaetappi 
kolmandalt kohalt teiseks 
tõusnud Äksi Puhkemaja 
võistkonda, kes on kogunud 
52 punkti, juba 14 punktiga. 
Kolmandale kohale tõusis 
51 punktiga II etapil tublilt 
esinenud MTÜ M.A.R.S.S. 
võistkond. Järgnevad Maar-

ja-Magdaleena küla 46, Juu-
la küla 43 ja Vallavalitsuse 
võistkond 42 punktiga. 

Järgmise, III etapi võist-
lused toimuvad 18. veeb-
ruaril algusega kell 10.00 
Tabivere vabaajakeskuses, 
kus on kavas bowling  ning 
teise alana lumelinna ehita-
mine ja liulaskmine. 

IV etapil, 25. veebrua-
ril Tabivere gümnaasiumis 
selgub ka juba lõplik võist-
kondlik paremusjärjestus, 
kus on kavas veel suusata-
mine, meeste paariskorvpall, 
naiste sulgpall ning mälu-
mäng. Võistluste algus on 
kell 10.00, mälumängu algus 
orienteeruvalt kell 12.00.

Täpsema info talimängu-
de kohta saab Tabivere Rah-
vaspordiklubi koduleheküljelt 
http://sport.tabivere.net   

tooMas rosenBerG

Tabivere noormehed võitsid 
medaleid Eesti  meistrivõistlustelt 
kergejõustikus

Tabivere valla VII talimängude II etapil 
võisteldi Maarja-Magdaleenas

Meeste paarisvõrkpallis kolm paremat võistkonda vasakult 
2. koht Martin Loimet ja Rainis Meilius, 1. koht Steven Mei-
lius ja Riho Sepp ning III koht Tambet Luha ja Margus Usin.
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RICO NICHOLAS OSTRAT 
16.01.2012 

vanemad Sardra ja Ragnar

DEISY  JÜRGENSON  
06.02.2012 

vanemad Terje ja Daivo

SÜNDINUD

87
EHA  TREIER 20.02
84
EVALD  ANNUK 25.02
83
ELLE  PALLO 24.02
82
LEILI  ORAV 03.02
EINAR-EVALD  PAABO 18.02
81
JOHANNES  JUHKAM 02.02
80
LUDMILLA  BELORUKOVA 20.02
SILVI  KAASIK 20.02
75
SALME  SUPS 19.02
ILME  SÄÄRITS 15.02
70
RAUL  EHAMAA 11.02
HELVE  TAMMELEHT 02.02
65
VASSILIINA  VIIRA 10.02
60
VÄINO  KALAUS 05.02
IVI  RAASIK 09.02
URVE  SAKARIAS 25.02
EINAR  TIIDOR 20.02
55
LIIVIA  KIISSEL 10.02
JEVGENIA  KULL 25.02
EVI  KURS 20.02
HILLAR  PERAMETS 20.02
HEINO  NARGLA 27.02
50
VIIVIA  AUNAP 07.02
ARVO  KAHRO 26.02
RAIVO  RAJU 22.02
VILLU  ROOS 20.02

Leht ilmub iga kuu kolmandal 
nädalal. 

Kaastöid sama kuu lehte võetakse 
vastu kuu teise nädala lõpuni.
Kaastöid ja kuulutusi saab 
saata ajaleht@tabivere.ee või 
tuua Tabivere vallavalitsusse või 
raamatukokku.

Toimetaja ja kujundaja Katrin 
Põdra, katrin@vali.ee, tel 506 3632.

Trükk Vali Press OÜ, vali@vali.ee, 
tel 776 8877.

Rendin põllumaid. A. Nõmmisto, 
tel 514 6826.

Müüa või üürile anda 5-toaline 
korter Tabivere alevikus. 
Tel 508 2381.

Müüa roosa Lenne talvekombine-
soon pikkusele 62 (20 €), kollane 
Lenne kevadkomplekt (jope ja 
püksid) pikkusele 74 (18 €), vähe-
kasutatud elektriline rinnapump  
(80 €, garantii kuni mai 2012) ja 
Chicco turvahäll (25 €).   
Tel 5373 2585.

Ostame ja viime ära vanametalli. 
Vajadusel võtame raskesti äraveeta-
vad/kättesaadavad konstruktsioo-
nid osadeks. Samuti aitame ära viia 
vanu autoakusid. Transport tasuta. 
Info tel 5612 5006.

Kuulutused

Mälestame esimesel surma-aastapäeval 
oma isa, abikaasat ja vanaisa

HELDUR KATTELIT
24. I 1942–18. II 2012

Omaksed

Metsakeskus.ee

Ostame kasvavat metsa ja 
metsakinnistuid hinnaga

kuni 10 000 eurot/ha. Kinnistud
võivad olla tehtud raietega või 

asetseda piiranguvööndis.
Tel: 55 40 150

HÕBEKALA 2012HHHHHHHHÕÕÕÕÕÕÕBBBBBBEEEEEEEKKKKKKKKKAAAAAALLLLLLLLAAAAAAAA 22222222000001111122222222ÕÕÕÕÕBBBBB KKKKKKKKAAAAALLLLAAAAAA 22222000111122222HHHHHHHHÕÕÕÕÕÕÕÕÕBBBBBBBEEEEEEEEKKKKKKKKKKAAAAAAAAALLLLLLAAAAAAAA 2222222200000011111122222222HÕBEKALA 2012
Pere- ja kalapäev

25.02.
2012

  9.00 Registreerimine kalapüügivõistlusele
11.00  Perepäeva avamine 
11.30  Tõukekelgu võistlused, kelgutamine, suusatamine,   
 lumeskulptuuride ehitamine 
12.00  Jääaukude puurimisvõistlus VUDILA VÄLE KÄSI 2012
13.00  Kalapüük lastele 
13.30  Tartumaa koolinoorte meistrivõistluste  naal tõuke-
 kelgutamises
14.00  Üllatusesinejad
15.00  Vudila Hõbekala 2012 ja vigursaagimise lõpp 
16.00  Autasustamine, peaauhinna loosimine 

Õhtu jätkub meelelahutusprogrammiga.

Kohapeal veel: meisterdamine bistroos, kahemehesaag, maabenji- 
atraktsioon, torusaun ja kümblustünn, Vudila linnu- ja loomapere 
ning palju muud põnevat! 

Lisatasu eest: toitlustamine, laste-ATV, saanisõit hobusega   
ja õnneloos.  

Grillimisnippe lumes jagavad oma ala pro d! 

Programmi juhivad: Rait Prits ja Kajar Lember 

Kõigi kohalolijate vahel loositakse välja 

SÕIDUAUTO!

Pilet 5 €, alla 2 a tasuta. 
Perepilet (2 täiskasvanut ja 2 kuni 16 a last) 15 €

Kalapüügivõistluse täpsem info, osalustasu ja reeglid:  
www.vudila.ee või Mart Toots tel 56 134 525 

06.02 kuni 30.04.2012 kehtivad 
loomakliinikus Felivet

SOODUSHINNAD KASSIDE 
STERILISEERImISELE/KASTREERImISELE.

Emase kassi steriliseerimine 38.- €
Isase kassi kastreerimine 25.- €

Registreerimine kliiniku telefonil 5562 9545.
Loe sooduskampaania ning steriliseerimise/kastreerimise 

kohta: www.felivet.ee

Jaga infot ka sõbra ja 
naabriga!

NB! Tiineid kasse 
soodushinnaga ei 

steriliseerita!

Loomasõbralikult, 
loomakliinik Felivet, Aardla 130, Tartu


